

留学生

International Students



就读指南²

与你相约
I'm right here waiting for you

新生签证办理流程

- 新生持X签证入境，需在30天内办理居留许可，持L、F签证入境，需在有效期内办理居留许可
 - 老生需在居留许可到期前十天办理延长
1. 签证办理人员将新生信息输入“来华留学生签证管理网”，等待出入境警官预审，需2天
 2. 留学生提交JW201或JW202表、录取通知书、身体检查表、住宿登记
 3. 自己办理
 - 1) 留学生办公室为学生在“签证网”上提交申请，等待出入境警官审批，需2-3天
 - 2) 预审通过后，学生持签证申请表及上述材料到北京市出入境管理处办理签证，需7天
 4. 委托公司办理，学生提交上述材料及签证办理费用400元（一年），服务费60元，需10天
 5. 居留许可办理后，校内住宿的学生到公寓服务台进行二次登记，校外住宿学生到相关派出所进行二次登记

Visa application

- If a new foreign student enters China holding X visa, he has to apply for residence permit within 30 days after his entry. If he holds L or F visa, he has to apply for residence permit before the visa expires.
 - A senior student has to renew his residence permit ten days before it expires.
1. A teacher will submit the application of a new foreign student online before the police spend two days verifying it.
 2. The foreign student will submit his JW201 or JW202 form, admission letter physical examination record and registration form of temporary residence.
 3. A student can handle it himself.
 - 1) Teachers in the International Students Office will submit the application online before the police spend two to three days verifying it.
 - 2) After the application is approved, the student will go to Beijing Exit & Entry Administration Office with a visa application form together with the materials mentioned above to apply for his visa. He has to wait for a week to get his visa.
 4. He may also trust it to an agency.

After submitting the application materials the student has to pay a fee of 400 yuan for his visa and 60 yuan for the service of the agency. He has to wait 10 days to get his visa.
 5. After he gets his visa, the student who lives on campus has to go to the reception desk to register his latest information. The one who lives off campus has to go to the nearest police station to register.

